



Strasbourg, 27 avril 2022

CDPC-AICL(2022)OJ1

**EUROPEAN COMMITTEE
ON CRIME PROBLEMS
COMITÉ EUROPÉEN
POUR LES PROBLÈMES CRIMINELS
(CDPC)**

**DRAFTING COMMITTEE TO ELABORATE AN INSTRUMENT
ON ARTIFICIAL INTELLIGENCE AND CRIMINAL LAW
COMITE DE REDACTION POUR L'ELABORATION D'UN INSTRUMENT
SUR L'INTELLIGENCE ARTIFICIELLE ET LE DROIT PENAL
(CDPC-AICL)**

2nd meeting / 2^{ème} réunion

1-2 June / 1-2 juin 2022

10:00-12:30 / 14:00 – 17:00

-

9:30-12:00

In person / En personne

DRAFT AGENDA

PROJET D'ORDRE DU JOUR

Document prepared by the CDPC Secretariat
Directorate General I – Human Rights and Rule of Law

1 June 2022

10:00	Opening of the meeting: Welcome and opening remarks by Mr Jesper HJORTENBERG , Chair of the Drafting Committee, and Mr Carlo CHIAROMONTE , Secretary to the CDPC.
	Information by the Secretariat on the ongoing working process under the auspices of the CAI (Committee on AI) of the Council of Europe.
	Presentation of the framework document by Pr. Dr. iur. Sabine GLESS , Scientific Expert.
	Presentation by national experts on potential evolutions of their relevant legal frameworks at national level (15 minutes maximum per delegation). <i>Please inform the Secretariat in case you wish to present during this Session (clement.bailly@coe.int).</i>
12:30	<i>Lunch break</i>
14:00	Examination, discussion and review of the framework document.
17:00	<i>End of meeting's day one</i>

2 June 2022

9:30	Continuation – Examination, discussion and review of the framework document.
11:30	Summary of discussion and final remarks.
12:00	<i>End of meeting's day two</i>

1 juin 2022

10:00	Ouverture de la réunion : Accueil et remarques liminaires par M. Jesper HJORTENBERG , Président du Comité de rédaction, et M. Carlo CHIAROMONTE , Secrétaire du CDPC.
	Point d'information du Secrétariat sur le processus de travail en cours sous les auspices du CAI (Comité sur l'IA) du Conseil de l'Europe.
	Présentation du document cadre par la Pr. Dr. iur. Sabine GLESS , Experte scientifique.
	Présentation par les experts nationaux sur les évolutions potentielles de leurs cadres juridiques pertinents au niveau national (15 minutes maximum par délégation). <i>Merci d'informer le Secrétariat au cas où vous souhaiteriez faire une présentation lors de cette session (clement.bailly@coe.int).</i>
12:30	<i>Pause déjeuner</i>
14:00	Examen, discussion et révision du document cadre.
17:00	<i>Fin de la 1^{ère} journée de réunion.</i>

2 juin 2022

9:30	Suite – Examen, discussion et révision du document cadre.
11:30	Résumé des échanges et remarques finales.
12:00	<i>Fin de la 2^{nde} journée de réunion.</i>